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Orgnr: 849201–6418 

Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF Kvarnen 

Tid: 29 oktober kl 0900-1100 

Plats: Livbojen 

Närvarande: Gun Agneslätt, Anita Andersson, Konrad Bengtsson, Boel 

Henriksson, Anders Kinch och Håkan Söderberg. 

§ 1 Mötets öppnande. 
Mötet öppnades och alla hälsades välkomna av Anders Kinch, som valdes till 
ordförande för mötet. 

 
§ 2 Godkännande av dagordning. 

Föreslagen dagordning godkändes. 
 
§ 3 Protokoll från föregående möte. 

Protokoll från möte 1 oktober godkändes och lades till handlingarna. 
 

§ 4 Inkomna och utgående handlingar. 
Intet. 
 

§ 5 Kassarapport.  
199 560 kr i tillgångar. 

 
§ 6 Aktuellt medlemsläge. 

Vi har 576 ordinarie medlemmar (558 vid årsskiftet) och 13 vänmedlemmar. 
 
§ 7 Uppföljning av luftgevärsskjutning 21 oktober i Slättåkra 

Åtta deltagare på ”prova-på”. Kommer att fortsätta med träffar tredje måndagen 
i månaden från november till mars. 

 
§ 8 Uppföljning av besök på Hallands Militärhistoriska museum på            
Skedalahed 22 oktober. 

Tjugosju deltagare som uppskattade museiföreståndarens guidning och 
beskådade bröllopsklänningen av fallskärmstyg. 

 
§ 9 Idé- och inspirationsdag på Katrineberg 30 oktober 
Beslutades att Anita Andersson representerar föreningen. 

 
§ 10 Ordförandedag på Katrineberg 8 november  

Beslutades att Konrad Bengtsson representerar föreningen. 
 
§ 11 Kommande månadsmöten 11 november och 9 december 

Inge inleder mötet 11 november och Anders mötet 9 december. 

§ 12 Jullunch för 85+ Skepparstugan 4 december 
Anders kontrollerar om tidigare inbjudan finns tillgänglig och skickar ut ny 

inbjudan. Boel tar emot anmälningar med sista datum 27 november. 
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§ 13 Information för nya medlemmar 14 november 
Plats Livbojen kl. 1700. Inge sammanhållande. Anders svarar för inbjudan och 

anmälan om deltagande till Boel. 

§ 14 Program för 2025 
Vårens program fastställt och framgår av protokoll från föregående styrelsemöte. 

Beslutades att under våren dessutom lägga in två gemensamma luncher och en 
räkfest med quiz och underhållning samt ev. ”tura” Hä – He och kombinera med 
annat besöksmål. 

Diskuterades en mängd förslag till innehåll under hösten.  
Beslutades att Anita tar erforderliga kontakter och utformar höstens program.  

§ 15 Hemsidan 

Anders har lagt in protokollet från senaste samrådsmötet och gick igenom vad 
som avhandlades under mötet. 

§ 16 Fråga om bidrag till uppfräschning av boulebanan 

En förfrågan har inkommit från Berit Eklund om bidrag till mer sand till 
boulebanorna. Boulespelarna har själva samlat in pengar för ändamålet. 
Beslutades att Inge kontaktar Berit för att få reda på kostnader och 

tidsförhållanden och att styrelsen därefter fattar beslut i frågan. 

§ 17 Övriga frågor 
Intet. 

§ 18 Nästa möte, ordförande och kaffeansvarig 

Tisdag 26 november kl. 1000 på Livbojen, ordförande Inge och Anita tar med 
fika. 

§ 19 Mötets avslutande 

Ordförande tackade styrelsen och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

………………………………………………                      ……………………………………………. 

Anders Kinch                                Håkan Söderberg               

Ordförande                 Sekreterare 


